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Dnr               -              -2005 
 
 

                          Sammanträde 19 maj 2005 
 
 
 Till 
 Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 
 
 
 
 

Båt-och parkeringsplatser för boende på Lambarön 
__________________________________________________________ 
 

               Förslag till beslut  
  
1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning. 
2. Stadsdelsnämnden översänder redovisningen till stadsbyggnadsnämnden och gatu-

och fastighetsnämnden för kännedom. 
 

  
 

                 Anders Meuller 
Stadsdelsdirektör 
 Sven-Göran Södergren 
 Chef  Stadsdelsmiljö och teknik 

 
 
                Bakgrund 
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Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 26 april 2005 överlämnades en skrivelse 
angående behovet av båt-och parkeringplatser för boende på Lambarön på remiss till 
förvaltningen med förslag att ge förvaltningen i uppdrag att ta initiativ till 
överläggningar med berörda kontor i syfte att lösa kommunikations – och 
terminalfrågorna för Lambarön. 
 
 
 
_____________________________________________________________________ 

                Bilagor:  
Bilaga 1  Protokollsutdrag SDN 1999-12-14 Bro mellan Lambarön och Nässelstigens  
               förlängning. 
Bilaga 2  Protokollsutdrag SDN 2000-03-28 Anmälan protokoll från 
               Stadsbyggnadnämnden. 
Bilaga 3  Protokollsutdrag SDN 2002-09-24 Redovisning – Terminalfrågan för 
               Lambaröborna.  
 
 
 
 
 
Förvaltningens redogörelse 
 
Kommunikations – och terminalfrågorna för Lambarön har vid ett flertal tillfällen 
behandlats av stadsdelsnämnden och de stadsbyggande facknämnderna.  
Under slutet av 1999 och i början av 2000 avhandlades brofrågan m m och hösten 
2002 redovisade förvaltningen det aktuella läget för terminalfrågan. Bifogade 
protokollsutdrag ger en bra bild av historiken. 
 
Eftersom frågan ännu inte har fått någon slutlig lösning avser förvaltningen att åter 
aktualisera ärendet hos stadsbyggnadskontoret och det nya markkontoret. 
En projektorganisation borde tillsättas med representation från samtliga intressenter 
och med uppdrag att ta fram olika alternativ för att lösa frågan. 
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